



Ivrea, Italy  
September, 17, 2015

## To whom it may concern

We Olivetti S.p.A., Via Jervis 77, Ivrea, Italy herewith confirm that the original consumable materials (cartridges) for Olivetti PR2 printer family are marked follow way:

- B0375, black color, life time over 4 million characters
- B0606, black color, life time over 10 million characters

Original cartridges are produced in factory located in Slovenia under control and license Olivetti S.p.A.

Pay your attention that non original cartridges include abrasive elements that damage print head needles. Furthermore, the poor quality of materials used inside the non-original cartridge requires more effort to pull the tape, greatly increasing the possibility of breaking the mechanical parts of the printer.

Use of non-original cartridges gives the rights to service center to cancel warranty repair of printers.

Olivetti strongly recommends using original supplies, avoiding non-original cartridge.

Yours sincerely,

Alessandro Balossino  
*International Operations*  
Sales Director  
Olivetti S.p.A

**olivetti**  
Olivetti S.p.A.

Olivetti S.p.A.

Мы Olivetti S.p.A., Via Jervis 77, Ivrea, Italy настоящим подтверждаем, что оригинальные расходные материалы (картриджи) для семейства принтеров Olivetti PR2 маркируются следующим образом:

V0375, черный цвет, срок службы более 4 миллионов знаков

V0606, черный цвет, срок службы более 10 миллионов знаков

Оригинальные картриджи производятся на заводе в Словении под контролем и лицензией Olivetti S.p.A.

Обратите внимание, что не оригинальные картриджи содержат абразивные элементы, которые повреждают иглы печатающей головки. Кроме того, низкое качество материалов, используемых внутри неоригинального картриджа, требует больших усилий для натяжения ленты, что значительно увеличивает вероятность износа механических частей принтера.

Использование неоригинальных картриджей дает право сервисному центру отказать в гарантийном ремонте принтеров.

Olivetti настоятельно рекомендует использовать оригинальные расходные материалы, избегая использования неоригинального картриджа.

Искренне Ваш,

Алессандро Балоссино

Директор по международным операциям

Olivetti S.p.A.